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Protokoll Alpina rådet 131218 
 
Ulf Lidberg  Niklas Carlsson (ej närvarande) 
Lars Melin  Ville Bylin  
Ulf Olofsson  Anders Sundquist (ej närvarande) 
Inger Nordqvist  Janne Brattström 
Janne Klein  Karin Sundberg 
Tom Pietilä   
Lasse Kjällberg 

 

1. Föregående protokoll 
Pär Gabrielsson tillfrågas som sammankallande i Junior- och Seniorguppen. KS 
Föregående protokoll godkänns  

2. Lägesrapport   
 a.    Lägesrapport SSF 
Det är positivt inom alla grenar i Svenska Skidförbundet. 
    
b.    Lägesrapport Landslagen  
i.     Verksamhet 
Mycket bra verksamhet trots minskade resurser. Positiv start på säsongen 
5 pallplatser WC och 10 pallplatser EC.  
Viktigt att säkerställa återväxten av yngre åkare och åkare under landslagsnivå 
 ii.     FoU 
Inget att notera 
iii.    Ekonomi 
Mindre budget men verksamheten fungerar bra. Tydlig och rak kommunikation med ledare och åkare 
om de ekonomiska förutsättningarna. 
Ny sponsor har inlett samarbete med Ski Team Sweden AB. 
Mycket arbete fokuseras på nya sponsorer och även att omförhandla gamla avtal. 

c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 
i.       Ekonomi (budget/utfall)  
Nationell ekonomi är under kontroll.  
Utbildning anpassar kostnader efter minskade intäkter. Skidrådet blir momspliktigt vilket försämrar 
utfallet mot utbildningsbudget. 
ii.     Skiduniversitetet 
Möte med Regiongrupp, Östersund Kommun, SSF och MIUN. Östersund Kommun vill satsa på längd och 
skidskytte. SSF jobbar för alternativ där alla tre grenarna finns representerade på MIUN. 
Verksamheten på MIUN fungerar bra. Kristina Hultdin är tränare med hjälp av Magnus Andersson fram 
till årsskiftet och därefter anställs Peter Bylund januari-mars.   
iii.    Skidgymnasier 
Diskussion med Skolchef Åre Kommun ang. tränarbesättning på Järpen RIG 2015 
Tre studieprogram erbjuds på Järpen RIG 2014, Malung RIG 2015 
Ansökningar till hösten 2014 
116 sökande alpint, något färre sökande mot tidigare år. 50% söker RIG i första hand 
Alla NIU certifieringar klara från SSF och NIU skolorna kan söka godkännande från Skolverket 
RIG 2014-2017. SSF kommer att lägga mer energi på RIG i förhållande till NIU. 
Alpina Rådet vill att skidgymnasierna samverkar för att höja den nationella nivån. 
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iv.    Utbildning 
Verksamheten fungerar bra. 
Färre deltagare på utbildningarna vilket innebär att kostnader måste anpassas till intäkter. 
Ämnesplaner inom Specialidrott bör om möjligt likriktas mellan skolorna. JH  
v.     Tävlingsplanering 
Tävlingar enligt program trots lite snö.  
Arbete med stomprogrammet inför 2014-2015 startar efter årsskiftet. 
Norrbotten vill inte köra tävlingar i Nordisk samarbete januari-februari. 
vi.   Ungdomsverksamheten  
Skolningsläger 1 har genomförts i all regioner 
Skolningsläger 2 i Björnrike. Regiontränare och skidgymnasietränare representerade. 
Bra läger med fokus på utveckling och gemenskap. 
Ekonomi för Skolningsverksamhet är bättre är budget 
En del av skolningsverksamhetens syfte är att upptäcka standarden på aktuella åkare. 
Utvärdering efter säsong av Skolningsverksamheten 
Klubbarnas verksamhet är viktigast för rekrytering och skolning av unga åkare. Viktigt att klubbtränare, 
regiontränare och skidgymnasietränare erbjuder träning för att åkarna ska utvecklas  
enligt utvecklingstrappan. 
När ungdomsålders flyttats uppåt finns inte längre någon juniorverksamhet i klubbarna. Kan det i 
förlängning minska klubbarnas intresse att anordna FIS tävlingar. 
Kevin Stein Lagerheim uttagen till Longines Cup i Val d Isere och placerade sig på plats fem. 
Bra organiserat och inga kostnader för SSF. Nästa år arrangeras tävlingen för flickor födda 1999. 

d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
i.     Barn & Ungdom   
Inget att notera 
ii.    Junior & Senior   
Utse sammankallande för gruppen. KS  
iii.    Regelgrupp 
Översyn av allmänna regler planeras till kommande säsong 
iv.     Utbildningsgrupp 
Möte med utbildningsteamet har genomförts  

4.     AR´s aktivitetsplan 
Bifogas 

5.    Föranmälda frågor           
a.    Uttagningskriterier EC/Utmanare 2019 
Frågan är berättigad. Kriterierna är tydliga men dåligt kommunicerade 
Team 2019 ska präglas av öppenhet och rörlighet. Utvärdering av satsning kommer att ske kontinuerligt 
b.    Mötesplan AR 2013/2014 
Februari  telefonmöte 
Mars fysiskt möte 
Maj fysiskt möte  
 

Nästa möte 
Meddelas vid kallelse 
   


